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CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE DE LLEVANT
 
Identificació de la sessió 
Acta núm.: 1/2023 
Caràcter: ordinària. 
Data: 10 de gener de 2023 
Horari: de 19.30. h a les 20.54
Lloc: Casal de Barri de Son Gotleu
 C/ José de Diego, 4-baixos.
 
Assistents: 
 
President: Sr. Daniel Oliveira de Souza
 
Vocals: 
Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT
Sr. Jesús Iglesias Campo, representant de 
Sr. Rafael García Hernández, 
Sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns Rafal Vell.
Sr. Julian Barranco Carbacho, re
20.25 h). 
Sr. Julio Cano Gonzalez, representant de l’associació de veïns de Son Cladera.
 
 
També hi assisteix: 
 
Sr. Francisco Jose Dalmau Fortuny, regidor de l’àrea de Mobilitat Sostenible
Sr. Pedro Manera Mut, gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes SA
Sr. Vicente Rodrigo Ramirez, 
Sr. José Martínez García, coordinador
Sra. Joana Bover Bibiloni, Auxiliar
 
També hi assisteix sense vot:
Sr. Jesus Cantó Gomez, de l’associació Rafal
Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau.
Sr. Manuel de la Plana Salas, veï de Son Fortesa
Sr. Ana Gallego Gallego, veïna de Son Fortesa
 
Secretaria: Sra. Maria Mestre Quetglas.
 
Ordre del dia: 
 
1.- Aprovació de l’acta de la sessió 
 
S’aprova per unanimitat dels membres
 
2.- Informe de presidència.
 
El Consell Territorial es dona per assabentat:
 
Al Districte Llevant durant el període 15 de setembre de 2022 a 21 de desembre de 2022, s’han efectuat 
27 peticions a distintes àrees de l’Ajuntament.
 
PER ÀREES: 
 

CIM 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

DEL DISTRICTE DE LLEVANT 

54 h. 
Casal de Barri de Son Gotleu 

baixos. 

Daniel Oliveira de Souza 

Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT.  
, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou 

 representant de l’Associació de Veïns Rafal – Vivero  
Sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns Rafal Vell. 
Sr. Julian Barranco Carbacho, representant de l’associació de veïns Orson Welles. (S’absenta a les 

Sr. Julio Cano Gonzalez, representant de l’associació de veïns de Son Cladera.

Sr. Francisco Jose Dalmau Fortuny, regidor de l’àrea de Mobilitat Sostenible 
Sr. Pedro Manera Mut, gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes SA

, Director General Adjunt a la Defensora de la Ciutadania.
coordinador de districte. 

Sra. Joana Bover Bibiloni, Auxiliar Administrativa del Districte Llevant. 

També hi assisteix sense vot: 
Sr. Jesus Cantó Gomez, de l’associació Rafal-Vivero- Es Moli. 
Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau.  
Sr. Manuel de la Plana Salas, veï de Son Fortesa. (S’absenta a les 20.25 h). 
Sr. Ana Gallego Gallego, veïna de Son Fortesa. (S’absenta a les 20.25 h). 

Secretaria: Sra. Maria Mestre Quetglas. 

Aprovació de l’acta de la sessió anterior de 27 de setembre de 2022.  

unanimitat dels membres. 

Informe de presidència. 

El Consell Territorial es dona per assabentat: 

Al Districte Llevant durant el període 15 de setembre de 2022 a 21 de desembre de 2022, s’han efectuat 
27 peticions a distintes àrees de l’Ajuntament. 

1 

1 

l’Associació de Veïns Son Fuster Nou – Ses Palmeres.  
Vivero  - Es Molí. 

presentant de l’associació de veïns Orson Welles. (S’absenta a les 

Sr. Julio Cano Gonzalez, representant de l’associació de veïns de Son Cladera. 

 
Sr. Pedro Manera Mut, gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes SA 

Defensora de la Ciutadania. 

 

Al Districte Llevant durant el període 15 de setembre de 2022 a 21 de desembre de 2022, s’han efectuat 
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EMAYA 

Infraestructures 

Medi Ambient i Benestar Social

Població 

Policia 

Sanitat i Consum 

Serveis Socials 

Urbanisme 

TOTAL 

 

 
VISITES A BARRIADES I ENTITATS:

16/09/2022 

17/09/2022 

22/09/2022 

24/09/2022 

25/09/2022 

04/10/2022 

06/10/2022 

10/10/2022 

11/10/2022 

15/10/2022 

18/10/2022 

22/10/2022 

23/10/2022 

23/10/2022 

28/10/2022 

29/10/2022 

02/11/2022 

02/11/2022 

03/11/2022 

03/11/2022 

04/11/2022 

05/11/2022 

06/11/2022 

12/11/2022 

12/11/2022 

19/11/2022 

23/11/2022 

02/12/2022 

10/12/2022 

11/12/2022 

15/12/2022 

ESTAT PETICIONS

Realitzades 

Tramitant 

Denegades 

TOTAL PETICIONS 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

6 

7 

Medi Ambient i Benestar Social 2 

1 

4 

2 

2 

2 

27 

 
 
 
 
 
 

VISITES A BARRIADES I ENTITATS: 

Visita comerços C/Nuredduna. 

Inauguració menjador SOS Mamàs. 

Son Gotleu. 

Celebració festa de la Rosa 2022. 

Teatre de l’associació majors de Son Fortesa. 

Associació de veïns del Rafal – Vivero – Es Molí.

Mare de Déu de Lluc. 

Son Fortesa. 

ACHINIB. 

Barridiada Rafal Vell. 

Centro Mater Misericordiae. 

Barridiada Son Gibert. 

Plantació popular d’arbres al Parc Wifi. 

50 aniversari de l’AV del Rafal Vell. 

Pere Garau. 

Barridiada Son Rullan. 

Plaça Joan Alcina amb Infraestructures. 

Pere Garau. 

Inauguració plaça Joan Alcina. 

Inauguració centre de dia a Son Cladera. 

Inauguració mural: “Dona-li color a Son Gotleu II”.

“Cultura a peu de carrer” al Vivero. 

Teatre AV Rafal - Vivero - Es Molí. 

Rafal Nou. 

El Vivero. 

Torrada a Verge de Lluc. 

Noves estacions de bicicletes Rafal Vell – El Vivero.

Col·legi Verge de Lluc amb Batle. 

Barridiada Verge de Lluc. 

Menjar ambo SOS Mamàs. 

Estadi Balear. 

ESTAT PETICIONS 

 18 

 9 

 0 

27 

2 

Es Molí. 

li color a Son Gotleu II”. 

El Vivero. 
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15/12/2022 

16/12/2022 

17/12/2022 

19/12/2022 

21/12/2022 

21/12/2022 

 
REUNIONS: 

15/09/2022 Mesa de seguretat.

19/09/2022 Comissió coordinació.

20/09/2022 Infraestructures.

20/09/2022 Defensora ciutadania.

26/09/2022 Comissió coordinació.

27/09/2022 Mesa de seguretat.

27/09/2022 Consell Territorial.

28/09/2022 Comissió Tècnica de Son Gotleu.

01/10/2022 Obertura C/Nuredduna.

03/10/2022 Comissió coordinació.

03/10/2022 EMAYA.

05/10/2022 Mesa de l’Arbre.

07/10/2022 Veí Son Gotleu.

07/10/2022 Son Gotleu.

10/10/2022 Consell Administració Palau Congressos.

11/10/2022 Infraestructures.

15/10/2022 Taula informativa Parc de Ses Veles.

17/10/2022 Comissió coordinació.

17/10/2022 Patronat municipal habitatge RIBA.

18/10/2022 Infraestructures.

20/10/2022 Mesa de seguretat.

20/10/2022 Participació ciutadana.

24/10/2022 Comissió coordinació.

25/10/2022 Infraestructures.

25/10/2022 Entitats, regidor i coordinador EMAYA.

31/10/2022 Comissió coordinació.

02/11/2022 Entitats zona Son Gibert.

05/11/2022 AV Son Cladera.

07/11/2022 Comissió coordinació.

08/11/2022 Infraestructures.

08/11/2022 Mobilitat i Associacions veïns.

10/11/2022 Comissió educativa de Son Gotleu, Policia Local i Nacional i EMAYA.

10/11/2022 Mesa de seguretat ciutadana.

14/11/2022 Comissió coordinació.

15/11/2022 Defensora ciutadania.

15/11/2022 Infraestructures.

16/01/2022 Mobilitat i centres de salut.

18/11/2022 Mobilitat i AVV Levantina del Polígono de Levante.

21/11/2022 Comissió coordinació.

21/11/2022 Defensora 

21/11/2022 Mobilitat i entitats.

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Col·legi La Miraculosa amb Batle. 

CEIP Joan Miró. 

Concert nadal al Vivero. 

Concert CEPA Son Canals. 

Dinar amb associació gent gran de Son Fortesa. 

Xocolatada amb associació gent gran del Rafal Vell.

Mesa de seguretat. 

Comissió coordinació. 

Infraestructures. 

Defensora ciutadania. 

Comissió coordinació. 

Mesa de seguretat. 

Consell Territorial. 

Comissió Tècnica de Son Gotleu. 

Obertura C/Nuredduna. 

Comissió coordinació. 

EMAYA. 

Mesa de l’Arbre. 

Veí Son Gotleu. 

Son Gotleu. 

Consell Administració Palau Congressos. 

Infraestructures. 

Taula informativa Parc de Ses Veles. 

Comissió coordinació. 

Patronat municipal habitatge RIBA. 

Infraestructures. 

Mesa de seguretat. 

Participació ciutadana. 

Comissió coordinació. 

Infraestructures. 

Entitats, regidor i coordinador EMAYA. 

Comissió coordinació. 

Entitats zona Son Gibert. 

AV Son Cladera. 

Comissió coordinació. 

Infraestructures. 

Mobilitat i Associacions veïns. 

Comissió educativa de Son Gotleu, Policia Local i Nacional i EMAYA.

Mesa de seguretat ciutadana. 

Comissió coordinació. 

Defensora ciutadania. 

Infraestructures. 

Mobilitat i centres de salut. 

Mobilitat i AVV Levantina del Polígono de Levante. 

Comissió coordinació. 

Defensora ciutadania. 

Mobilitat i entitats. 

3 

 

Xocolatada amb associació gent gran del Rafal Vell. 

Comissió educativa de Son Gotleu, Policia Local i Nacional i EMAYA. 
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22/11/2022 Infraestructures.

22/11/2022 Veí Rafal Nou.

23/11/2022 Mobilitat i entitats.

24/11/2022 Mesa de seguretat.

25/11/2022 Consell administració Palau Congressos.

25/11/2022 Mobilitat i entitats.

28/11/2022 Comissió coordinació.

29/11/2022 Infraestructures.

02/12/2022 Mobilitat i entitats.

05/12/2022 Mobilitat i entitats.

05/12/2022 Associació de veïns de Son Cladera.

06/12/2022 Infraestructures.

12/12/2022 Comissió coordinació.

12/12/2022 Mobilitat i entitats.

13/12/2022 Infraestructures.

19/12/2022 Comissió coordinació.

20/12/2022 Infraestructures.

 

EXP DATA BARRIADA

189/2022 14/09/2022 La Soledat 

190/2022 21/09/2022 La Soledat 

191/2022 29/09/2022 Pere Garau

192/2022 29/09/2022   

193/2022 29/09/2022 Nou Llevant

194/2022 29/09/2022 El Vivero 

195/2022 29/09/2022 Son Rullan 

196/2022 29/09/2022 Rafal Nou 

197/2022 29/09/2022 Son Cladera

198/2022 29/09/2022 Rafal Vell 

199/2022 18/10/2022 Son Gotleu

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Infraestructures. 

Veí Rafal Nou. 

Mobilitat i entitats. 

Mesa de seguretat. 

Consell administració Palau Congressos. 

Mobilitat i entitats. 

Comissió coordinació. 

Infraestructures. 

Mobilitat i entitats. 

Mobilitat i entitats. 

Associació de veïns de Son Cladera. 

Infraestructures. 

Comissió coordinació. 

Mobilitat i entitats. 

Infraestructures. 

Comissió coordinació. 

Infraestructures. 

BARRIADA SUBJECTE TEMA ÀREA

 
Peticio 
ciutadana 

Veïns sol·liciten que es netegi 
solar privat C/Cabrera, 37. 

Medi Ambient i 
Benestar Social

 
Peticio 
ciutadana 

Veïns sol·liciten que es tanqui 
solar privat C/Cabrera, 37. Urbanisme

Pere Garau 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de 
seguiment policial a l'activitat 
del C/Joan Bauzà, 13. Policia 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de 
reparació escocell al C/Aragó, 
entre els números 256 i 264. Infraestructures

Nou Llevant 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
d'intensificar les tasques de 
neteja al parc de la Guardia Civil 
a Nou Llevant. EMAYA 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació relativa 
a vetllar per la seguretat 
ciutadana, esbrinar suposades 
activitats il·legals i col·laborar a 
la desocupació solar del C/Baix 
Ordinas, 18. Policia 

 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
d'eliminació de pintades 
vandàliques al C/Arquebisbe 
Miquel Roca, 10. Infraestructures

 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
d'eliminació de pintades 
vandàliques al C/Selva, 10. Infraestructures

Son Cladera 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de 
reparació de les voravies en mal 
estat en el Camí Nou (zona 
paral·lela al C/Cala Murada). Infraestructures

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació d'oferir 
serveis socials d'atenció a 
persones instal·lades a 
infrahabitatges i restablir l'ús i 
normalitat en el parc Ses Sorts. Serveis Socials

Son Gotleu 
Peticio 
ciutadana 

Retirar trastos a la via pública 
passatge Siete Picos. EMAYA 

4 

ÀREA ESTAT 
GIN 

 DMS 

Medi Ambient i 
Benestar Social Tramitant   

Urbanisme Tramitant 105625 

Resolta   

Infraestructures Resolta   

 Resolta   

Resolta   

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

Serveis Socials Resolta   

 Resolta 108528 
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200/2022 19/10/2022 Son Gotleu

201/2022 19/10/2022 Nou Llevant

202/2022 25/10/2022 Son Gotleu

203/2022 26/10/2022 Nou Llevant

204/2022 28/10/2022 Nou Llevant

205/2022 02/11/2022 Son Cladera

206/2022 07/11/2022 La Soledat 

207/2022 07/11/2022 Son Gotleu

208/2022 10/11/2022 Foners 

209/2022 24/11/2022 Verge de Lluc

210/2022 24/11/2022 Verge de Lluc

211/2022 24/11/2022   

212/2022 14/12/2022 Foners 

213/2022 19/12/2022 Son Fortesa

214/2022 19/12/2022 Rafal Nou 

215/2022 20/12/2022 Estadi Balear

 
3.- Compareixença del Regidor de Mobilitat Sostenible
 
Compareix el regidor de Mobilitat Sostenible i informa del següent:
 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Son Gotleu 
Peticio 
ciutadana 

Desratització zona passatge 
siete Picos. Sanitat i Consum

Nou Llevant 
Associació de 
Veïnats 

Arreglar armari al pàrking del 
C/Ciutat de Queretaro, 3. Infraestructures

Son Gotleu Altres 
Retirar trastos plaça pàrking 
C/José de Diego, davant n.º 4. EMAYA 

Nou Llevant 
Peticio 
ciutadana 

Retirar sofà davant CIFP 
Francesc de Borja Moll 
C/Caracas, 6. EMAYA 

Nou Llevant 
Peticio 
ciutadana 

Arreglar porta giratòria del 
C/Manacor, accés parc wifi. Infraestructures

Son Cladera 
Peticio 
ciutadana 

Arreglar reixeta de varis punts 
de l'autopista. CIM 

 
Peticio 
ciutadana 

Comprovar permisos de obra 
presumptament il·legals a la 
planta baixa del C/Sant Damas, 
24, cantonada C/Sant Rafael, 30. Urbanisme

Son Gotleu 
Peticio 
ciutadana 

Retirar enderrocs a dos punts 
del C/Joan Coll-Vell Duc, al 
costat entrada IES i parc infantil. EMAYA 

Peticio 
ciutadana 

Desratització zona parc infantil 
C/Joan Maragall. Sanitat i Consum

Verge de Lluc 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació 
d'incrementar presència de 
policial local per a fer complir 
els decrets i ordenances 
municipals i a coordinar-se amb 
policia nacional per a la lluita 
contra el menudeo. Policia 

Verge de Lluc 
Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de 
compliment d'ordenances, 
decrets i legislació vigent   per a 
evitar les activitats 
suposadament il·legals que 
pateixen a Can Mallol de 
ferralleries, reparacions de 
vehicles, crema incontrolada de 
plàstics i materials tòxics,  
assentaments i menudeo de 
tràfic de drogues. Policia 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació al fet 
que busqui una solució 
residencial per a l'indigent que, 
habitualment, dorm en el banc 
del carrer Aragó, 43. Serveis Socials

Peticio 
ciutadana 

Queixa de que no s'encenen les 
llums nadalenques al C/Joan 
Maragall. Infraestructures

Son Fortesa 
Associació de 
Veïnats 

Netejar i retirar fems plaça Son 
Fortesa. EMAYA 

 Visita barriada 
Posar cartell amb el nom Parc 
Rosa Bueno. Població

Estadi Balear 
Peticio 
ciutadana 

Netejar solar C/Jaume 
Villanueva i C/Mary Stuart Boyd. 

Medi Ambient i 
Benestar Social

l Regidor de Mobilitat Sostenible. 

Compareix el regidor de Mobilitat Sostenible i informa del següent: 

5 

Sanitat i Consum Resolta 108716 

Infraestructures Tramitant   

 Resolta   

 Resolta 109374 

Infraestructures Tramitant   

Resolta   

Urbanisme Tramitant   

 Resolta   

Sanitat i Consum Tramitant 111125 

Resolta   

Resolta   

Serveis Socials Resolta   

Infraestructures Resolta   

 Tramitant 115259 

Població Tramitant 115416 

Medi Ambient i 
Benestar Social Tramitant   



C
ód

ig
o 

se
gu

ro
 d

e 
V

er
ifi

ca
ci

ón
 : 

G
E

N
-6

07
7-

77
03

-e
76

c-
5c

b4
-4

8f
4-

f4
cc

-2
bf

3-
13

b0
 | 

P
ue

de
 v

er
ifi

ca
r 

la
 in

te
gr

id
ad

 d
e 

es
te

 d
oc

um
en

to
 e

n 
la

 s
ig

ui
en

te
 d

ire
cc

ió
n 

:
ht

tp
s:

//p
or

ta
fir

m
as

.r
ed

sa
ra

.e
s/

pf
/v

al
id

a

CSV : GEN-6077-7703-e76c-5cb4-48f4-f4cc-2bf3-13b0
DIRECCIÓN DE VALIDACIÓN : https://portafirmas.redsara.es/pf/valida

FIRMANTE(1) : MARIA MESTRE QUETGLAS | FECHA : 10/02/2023 16:23 | NOTAS : F

FIRMANTE(2) : DANIEL OLIVEIRA DE SOUZA | FECHA : 13/02/2023 13:48 | NOTAS : CF

 
 
 

 

Fa 15 dies, el dia 29 de desembre de 2022 es va reobrir el servi de bici
servei de bici-Palma va nèixer el 2011 per minvar el número de vehicles. S’han fet ciclos carrer, els 
carrers a 30 i s’han superat els 100 km de xarxa ciclista, però s’ha de seguir creixent.
 
El que varen fer es repensar el sistema
per això molta de gent va deixar d’utilitzar el servei de bici
bici-Palma però s’en posaran en funcionament un total de 85 estacions.
 
Informa que al districte de Llevant l’eix del C/ Aragó ha d’arribar fins a Marratxi per connectar
xarxa de bicicletes de Marratxi. Fins ara el sistema, com s’ha dit consta de 37 estacions i al eix del C/ 
Aragó el límit és Son Costa – 
la intenció és crèixer després de la via de cintura.
 
Fins ara el servei tenia 230 bicicletes, però a partir d’ara n’hi haurà 930 i 250 bicicletes d’aquestes 930 
seran elèctriques. Aquestes biciclet
és més pràctic utilitzar bicicleta mecànica, però per una distància més llarga es més pràctic utilitzar 
l’elèctrica. 
 
Fins ara es pagava 24€ a l’any per utilitzar el servei de bici
 
Bilbao és una de les ciutats agermanades amb Palma pel tema de bici
servei estaven bastant obsoletes i fa 6 anys que va fer un canvi per cibi 2.0, i va cedir les bicicletes de 
l’anterior servei a Palma i així es varen poder crear més estacions
 
L’Ajuntament ha invertit 2,7 milions d’euros en el nou sistema de bici
propoer crèixer. Ara no s’utilitza la targeta ciutadana; ara es tria la bicicleta, amb u
mòbil es llegeix el codi QR. Té dos enganxes, un al front i l’altre al darrera i per tornar
al ganxo del front i de la part de darrera i quan es tanca el seguro es deixa la bicicleta. El nou sistema de 
bici-Palma per ara només és pels resident i antics usuaris, ja que s’ha anat fent de forma progressiva per 
verue com funcionava i les incidències han estat molt poques. A partir del dilluns 16 de gener ja es 
podrà obrir el servei de bici
estacions noves amb l’objectiu d’atracar
al Govern d’Espanya i al projecte New Generations de la Comunitat Europea.
 
Informa que hi ha d’haver una dist
Una altra novetat és la possiblitat d’estacions virtuals per si hi ha algún esdeveniment important, 
concert, etc a un espai concret es podrà habilitat una zona per deixar les bicicl
a l’estacionament de l’esdeveniment, ja sigui estadi o pavelló i per tornar al seu lloc d’origen podran fer 
el mateix, però encara fa falta fer alguna prova pilot.
 
El gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes 
així les tenen geolocalitzades. Informa també que el bono per utilizar les biciletes és de 30 minuts, però 
quan hi hagui un esdeveniment a on es crien estacions virtuals aquests bono deixa de comptar i durà tot 
el temps que durà l’esdeveniment.
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
moment les bicicletes, cosa que no passava abans.
 
El president del districte Llevant 
Llevant. 
 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Fa 15 dies, el dia 29 de desembre de 2022 es va reobrir el servi de bici-Palma
Palma va nèixer el 2011 per minvar el número de vehicles. S’han fet ciclos carrer, els 

carrers a 30 i s’han superat els 100 km de xarxa ciclista, però s’ha de seguir creixent.

El que varen fer es repensar el sistema de prètec de bicicleta pública. Molts tenen bicicletes a casa seva i 
per això molta de gent va deixar d’utilitzar el servei de bici-Palma. Fins al moment hi ha 37 estacions de 

Palma però s’en posaran en funcionament un total de 85 estacions. 

que al districte de Llevant l’eix del C/ Aragó ha d’arribar fins a Marratxi per connectar
xarxa de bicicletes de Marratxi. Fins ara el sistema, com s’ha dit consta de 37 estacions i al eix del C/ 

 Son Fortesa, C/ Manuel Azaña i altre devora l’escola oficial d’idiomes, però 
la intenció és crèixer després de la via de cintura. 

Fins ara el servei tenia 230 bicicletes, però a partir d’ara n’hi haurà 930 i 250 bicicletes d’aquestes 930 
seran elèctriques. Aquestes bicicletes elèctriques duen bateria i el color es magenta. Per fer un camí curt 
és més pràctic utilitzar bicicleta mecànica, però per una distància més llarga es més pràctic utilitzar 

€ a l’any per utilitzar el servei de bici-Palma i es continuarà pagant el mateix. 

Bilbao és una de les ciutats agermanades amb Palma pel tema de bici-Palma. A Bilbao les pantalles del 
servei estaven bastant obsoletes i fa 6 anys que va fer un canvi per cibi 2.0, i va cedir les bicicletes de 

ior servei a Palma i així es varen poder crear més estacions. 

L’Ajuntament ha invertit 2,7 milions d’euros en el nou sistema de bici-Palma i permetrà en un futur molt 
propoer crèixer. Ara no s’utilitza la targeta ciutadana; ara es tria la bicicleta, amb u
mòbil es llegeix el codi QR. Té dos enganxes, un al front i l’altre al darrera i per tornar
al ganxo del front i de la part de darrera i quan es tanca el seguro es deixa la bicicleta. El nou sistema de 

er ara només és pels resident i antics usuaris, ja que s’ha anat fent de forma progressiva per 
verue com funcionava i les incidències han estat molt poques. A partir del dilluns 16 de gener ja es 
podrà obrir el servei de bici-Palma a tots que que ho vulguin. A n’aquests moments s’han creat 12 
estacions noves amb l’objectiu d’atracar-se als usuaris de bici-Palma; i això s’ha pogut aconseguir gràcies 
al Govern d’Espanya i al projecte New Generations de la Comunitat Europea. 

Informa que hi ha d’haver una distància adequada entre les estacions perquè resulti útil utilizar el servei. 
Una altra novetat és la possiblitat d’estacions virtuals per si hi ha algún esdeveniment important, 
concert, etc a un espai concret es podrà habilitat una zona per deixar les bicicl
a l’estacionament de l’esdeveniment, ja sigui estadi o pavelló i per tornar al seu lloc d’origen podran fer 
el mateix, però encara fa falta fer alguna prova pilot. 

El gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes informa que les bicicletes tenen un GPS i 
així les tenen geolocalitzades. Informa també que el bono per utilizar les biciletes és de 30 minuts, però 
quan hi hagui un esdeveniment a on es crien estacions virtuals aquests bono deixa de comptar i durà tot 

ps que durà l’esdeveniment. 

El regidor de Mobilitat Sostenible manifesta que el GPS de les bicicletes permet tenir localitzades en tot 
moment les bicicletes, cosa que no passava abans. 

El president del districte Llevant demana quines són les estacions que creien a l’àmbit del districte 
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Palma, totalment diferent. El 
Palma va nèixer el 2011 per minvar el número de vehicles. S’han fet ciclos carrer, els 

carrers a 30 i s’han superat els 100 km de xarxa ciclista, però s’ha de seguir creixent. 

de prètec de bicicleta pública. Molts tenen bicicletes a casa seva i 
Palma. Fins al moment hi ha 37 estacions de 

que al districte de Llevant l’eix del C/ Aragó ha d’arribar fins a Marratxi per connectar-lo amb la 
xarxa de bicicletes de Marratxi. Fins ara el sistema, com s’ha dit consta de 37 estacions i al eix del C/ 

uel Azaña i altre devora l’escola oficial d’idiomes, però 

Fins ara el servei tenia 230 bicicletes, però a partir d’ara n’hi haurà 930 i 250 bicicletes d’aquestes 930 
es elèctriques duen bateria i el color es magenta. Per fer un camí curt 

és més pràctic utilitzar bicicleta mecànica, però per una distància més llarga es més pràctic utilitzar 

ma i es continuarà pagant el mateix.  

Palma. A Bilbao les pantalles del 
servei estaven bastant obsoletes i fa 6 anys que va fer un canvi per cibi 2.0, i va cedir les bicicletes de 

Palma i permetrà en un futur molt 
propoer crèixer. Ara no s’utilitza la targeta ciutadana; ara es tria la bicicleta, amb una app instal·lada al 
mòbil es llegeix el codi QR. Té dos enganxes, un al front i l’altre al darrera i per tornar-la a deixar es posa 
al ganxo del front i de la part de darrera i quan es tanca el seguro es deixa la bicicleta. El nou sistema de 

er ara només és pels resident i antics usuaris, ja que s’ha anat fent de forma progressiva per 
verue com funcionava i les incidències han estat molt poques. A partir del dilluns 16 de gener ja es 

n. A n’aquests moments s’han creat 12 
Palma; i això s’ha pogut aconseguir gràcies 

 

ància adequada entre les estacions perquè resulti útil utilizar el servei. 
Una altra novetat és la possiblitat d’estacions virtuals per si hi ha algún esdeveniment important, 
concert, etc a un espai concret es podrà habilitat una zona per deixar les bicicletes del servei bici-Palma 
a l’estacionament de l’esdeveniment, ja sigui estadi o pavelló i per tornar al seu lloc d’origen podran fer 

orma que les bicicletes tenen un GPS i 
així les tenen geolocalitzades. Informa també que el bono per utilizar les biciletes és de 30 minuts, però 
quan hi hagui un esdeveniment a on es crien estacions virtuals aquests bono deixa de comptar i durà tot 

manifesta que el GPS de les bicicletes permet tenir localitzades en tot 

e creien a l’àmbit del districte 
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El regidor de Mobilitat Sostenible 
 

- Carrer de Manacor, C/ Benet Pons i Fàbregues.
- Camí Son Gotleu, devora el Casal de Barri.
- Altra quan s’atrevessa el pont, devora el poliesportiu 
- Al Rafal Vell, al camí Salard.
- Al C/ Miquel Dols 
- A Pere Garau s’ha modificat el lloc de l’estacions i ara està al C/ Fausto Morell.
- A l’eix del C/ Aragó: l’actual a Son Costa 

Ter i una intermitja devora la seu de la CAEB.
 

El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT 
sistema de bici-Palma. 
 
El regidor de Mobilitat Sostenible
entre febrer i març de 2023 hi haurà 72 estacoins i a finals de març, principis d’abril, les 85 estacions 
previstes. 
 
El gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes 
proves elèctriques de les estacons.
 
La Sra. Ana Gallego Gallego, veïna de Son Fortesa 
d’Eusebi Estada camp al polígon ja que estan en mal
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
competència de la seva àrea sinó d’Infraestructures.
 
La Sra. Ana Gallego Gallego, veïna de Son Fortesa 
de temps en mal estat. 
 
El coordinador de districte Llevant 
bici és a Jacint Verdaguer. 
 
El president del districte Llevant 
quedat molt millor. 
 
El Sr. Manuel de la Plana Salas, veï de Son Fortesa, 
Vicenç Ferrer per culpa del carril bici.
 
El president del districte Llevant 
 
El Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’A
Mobilitat pel nou sistema de bici
hagut un descens de l’ús de l’esmentat servei i per ara no s’utilitza molt ja que molta de gent utilitza 
patinets elèctrics. La gratuïtat de la mobilitat en el servei de bus i de tren fant que tampoc dugui a 
utilitzar el servei de bici-Palma que no serà gratuït, sinó que s’haurà de pagar 24
parades vituals ho posan com a excepció. Un dels problemes
bici-Palma son els enganxes que s’han d’obrir des d’una aplicació que s’ha d’instal·lar al mòbil i això 
suposa un problema per alguns col·lectius que no tenen pràctica en la utilització d’aquest tipus 
d’aplicacions. També hi ha el tema de veure com hi podran accedir el turistes.
 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

El regidor de Mobilitat Sostenible enumera una sèrie d’estacions: 

Carrer de Manacor, C/ Benet Pons i Fàbregues. 
Camí Son Gotleu, devora el Casal de Barri. 
Altra quan s’atrevessa el pont, devora el poliesportiu Germans Escales.
Al Rafal Vell, al camí Salard. 

A Pere Garau s’ha modificat el lloc de l’estacions i ara està al C/ Fausto Morell.
A l’eix del C/ Aragó: l’actual a Son Costa – Son Fortesa, abans del pont de la via de cintura; al C/ 

una intermitja devora la seu de la CAEB. 

El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT demana el calendari d’implantació del nou 

El regidor de Mobilitat Sostenible contesta que dilluns dia 16 es posa en funcionaemnt i ca
entre febrer i març de 2023 hi haurà 72 estacoins i a finals de març, principis d’abril, les 85 estacions 

El gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes que ara s’estan fent les escomeses i 
acons. 

La Sra. Ana Gallego Gallego, veïna de Son Fortesa demana que arreglin els carrils bici que van des 
d’Eusebi Estada camp al polígon ja que estan en mal estat. 

El regidor de Mobilitat Sostenible contesta que l’arreglo del paviment dels carrils bici 
competència de la seva àrea sinó d’Infraestructures. 

La Sra. Ana Gallego Gallego, veïna de Son Fortesa insisteix en que aquest tram de carril bici dur bastant 

Llevant informa que el darrer manteniment que s’ha fet del tram de carril 

El president del districte Llevant manifesta que ara aquest tram de carril bici de Jacint Verdaguer ha 

El Sr. Manuel de la Plana Salas, veï de Son Fortesa, manifesta que es produexin accidente al C/ Sant 
Vicenç Ferrer per culpa del carril bici. 

El president del districte Llevant contesta que es tracta d’un tema de civisme.

Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau, dona l’enhorabona al regidor de 
Mobilitat pel nou sistema de bici-Palma. Manifesta que l’estadística és que després de la pandèmia hi ha 
hagut un descens de l’ús de l’esmentat servei i per ara no s’utilitza molt ja que molta de gent utilitza 

rics. La gratuïtat de la mobilitat en el servei de bus i de tren fant que tampoc dugui a 
Palma que no serà gratuït, sinó que s’haurà de pagar 24

parades vituals ho posan com a excepció. Un dels problemes en l’ús de les bicicletes del nou servei de 
Palma son els enganxes que s’han d’obrir des d’una aplicació que s’ha d’instal·lar al mòbil i això 

suposa un problema per alguns col·lectius que no tenen pràctica en la utilització d’aquest tipus 
ons. També hi ha el tema de veure com hi podran accedir el turistes.

7 

Germans Escales. 

A Pere Garau s’ha modificat el lloc de l’estacions i ara està al C/ Fausto Morell. 
Son Fortesa, abans del pont de la via de cintura; al C/ 

demana el calendari d’implantació del nou 

contesta que dilluns dia 16 es posa en funcionaemnt i calculen que 
entre febrer i març de 2023 hi haurà 72 estacoins i a finals de març, principis d’abril, les 85 estacions 

que ara s’estan fent les escomeses i 

demana que arreglin els carrils bici que van des 

contesta que l’arreglo del paviment dels carrils bici no és 

insisteix en que aquest tram de carril bici dur bastant 

manteniment que s’ha fet del tram de carril 

manifesta que ara aquest tram de carril bici de Jacint Verdaguer ha 

sta que es produexin accidente al C/ Sant 

contesta que es tracta d’un tema de civisme. 

dona l’enhorabona al regidor de 
Palma. Manifesta que l’estadística és que després de la pandèmia hi ha 

hagut un descens de l’ús de l’esmentat servei i per ara no s’utilitza molt ja que molta de gent utilitza 
rics. La gratuïtat de la mobilitat en el servei de bus i de tren fant que tampoc dugui a 

Palma que no serà gratuït, sinó que s’haurà de pagar 24€ a l’any. El tema de les 
en l’ús de les bicicletes del nou servei de 

Palma son els enganxes que s’han d’obrir des d’una aplicació que s’ha d’instal·lar al mòbil i això 
suposa un problema per alguns col·lectius que no tenen pràctica en la utilització d’aquest tipus 

ons. També hi ha el tema de veure com hi podran accedir el turistes. 
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El regidor de Mobilitat Sostenible 
funcionava bé i que s’han perdut usuaris, però ara l’objectiu es incrementar el nombre d’u
pugui arribar més enfora. Les estacions virtuals funcionen amb aquestes aplicacions mòbils i l’aplicació 
és bastant senzilla d’utilitzar, no creu que hi hagi problemes.
 
Pel que fa a la gratuïtat dels transport a les Illes Balears d’autobus
durant tot aquest any 2023 sigui així, es tracta de servir d’incentiu perquè els usuaris utilitzin més el 
transport públic. Creu que el perfil dels usuaris és diferent, uns voldran utilitzar el servei de bici públic
autobus, altres només l’autobus. És una oportunidad d’or i tenir un transport únic compensat.
 
Pel que fa a l’obertura del servei de bici
seva utilització a tots els perfils d’usuaris, 
al turistes dels resident no usuaris.
 
El Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’A
servei és un cost residual que es podria evitar.
 
El Sr. Jesus Cantó Gomez, de l’associació Rafal
Palma es dona preferència als àntics usuaris i que els nous usuaris que ho volen utilitzar estan en llista 
d’espera. Diu que a la seva filla, que està en l
mes d’abril o maig. 
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
donar les altes noves i es farà per ordre d’arribada.
 
El gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes 
el dilluns dia 16 de gerent tal i com ha dit el regidor, llavors ells han de comprovar si estan empadronats, 
si hi ha tote les dades, i és un procés un poc manual, que no
sol·licitud. S’envia un formulari al nou usuari i aquest formulari és el que han d’emplenar i una vegada 
que s’han comprovat les dades quan se li dona l’alta s’envia un correu amb  un pin per poder
descarregar l’aplicació. 
 
El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT
campanya d’ús de bici-Palma també s’hauria de controalr del tema dels patinets elèctrics, ja que els que 
ho utilitzen fan els que els dona la ga
i creu que s’haurien de fer més controls.
 
Per altra banda demana que es pensa fer amb les biciclets antigues del servei de bici
prevsit cedir-les a alguna entitat.
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
ONG que ho sol·licitin. 
 
El Sr. Julian Barranco Carbacho, representant de l’associació de veïns Orson Welles 
patinets elèctrics i les bicicletes van per les voravies i no perls carrils bici amb els problemes i perills que 
poden ocasionar als vianants.
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
patinets elèctrics que permeten mobi
sempre hi ha persones incíviques i també que hi ha d’haver més controls i que els no compleixin les 
normes hauran de ser sancionats.

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

El regidor de Mobilitat Sostenible contesta que es veritat que abans de l’any 2019 el servei no 
funcionava bé i que s’han perdut usuaris, però ara l’objectiu es incrementar el nombre d’u
pugui arribar més enfora. Les estacions virtuals funcionen amb aquestes aplicacions mòbils i l’aplicació 
és bastant senzilla d’utilitzar, no creu que hi hagi problemes. 

Pel que fa a la gratuïtat dels transport a les Illes Balears d’autobusos, metro i tren
durant tot aquest any 2023 sigui així, es tracta de servir d’incentiu perquè els usuaris utilitzin més el 
transport públic. Creu que el perfil dels usuaris és diferent, uns voldran utilitzar el servei de bici públic
autobus, altres només l’autobus. És una oportunidad d’or i tenir un transport únic compensat.

Pel que fa a l’obertura del servei de bici-Palma als turistes, és veritiat que no es veia problema a abrir la 
seva utilització a tots els perfils d’usuaris, però s’ha d’anar treballant paulatinament; s’ha de diferenciar 
al turistes dels resident no usuaris. 

Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau, considera que el cost de 24
servei és un cost residual que es podria evitar. 

El Sr. Jesus Cantó Gomez, de l’associació Rafal-Vivero- Es Moli manifesta que al nou sistema de bici
Palma es dona preferència als àntics usuaris i que els nous usuaris que ho volen utilitzar estan en llista 
d’espera. Diu que a la seva filla, que està en llista d’espera li varin dir que no la donarien d’alta fins el 

El regidor de Mobilitat Sostenible contesta que el dilluns dia 16 de gener de 2023 es començaran a 
donar les altes noves i es farà per ordre d’arribada. 

ietat Municipal d’Aparcaments i Projectes contesta que el periode d’inscripció s’obri 
el dilluns dia 16 de gerent tal i com ha dit el regidor, llavors ells han de comprovar si estan empadronats, 
si hi ha tote les dades, i és un procés un poc manual, que no es concedeix el mateix dia que un fa la 
sol·licitud. S’envia un formulari al nou usuari i aquest formulari és el que han d’emplenar i una vegada 
que s’han comprovat les dades quan se li dona l’alta s’envia un correu amb  un pin per poder

El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT manifesta que a mesura que s’incrementa
Palma també s’hauria de controalr del tema dels patinets elèctrics, ja que els que 

ho utilitzen fan els que els dona la gana, van per on volen, provocant situacions de perill per als vianants 
i creu que s’haurien de fer més controls. 

Per altra banda demana que es pensa fer amb les biciclets antigues del servei de bici
les a alguna entitat. 

egidor de Mobilitat Sostenible contesta que les bicicletes antigues es repararan i s’enviaran a les 

El Sr. Julian Barranco Carbacho, representant de l’associació de veïns Orson Welles 
cletes van per les voravies i no perls carrils bici amb els problemes i perills que 

poden ocasionar als vianants. 

El regidor de Mobilitat Sostenible contesta que estudis recents diuen que els vianants ara utilitzen els 
patinets elèctrics que permeten mobilitat a gent que abans no la tenia. S’ha de gestionar, estar clar que 
sempre hi ha persones incíviques i també que hi ha d’haver més controls i que els no compleixin les 
normes hauran de ser sancionats. 

8 

contesta que es veritat que abans de l’any 2019 el servei no 
funcionava bé i que s’han perdut usuaris, però ara l’objectiu es incrementar el nombre d’usuaris i que es 
pugui arribar més enfora. Les estacions virtuals funcionen amb aquestes aplicacions mòbils i l’aplicació 

os, metro i tren s’ha tengut la sort que 
durant tot aquest any 2023 sigui així, es tracta de servir d’incentiu perquè els usuaris utilitzin més el 
transport públic. Creu que el perfil dels usuaris és diferent, uns voldran utilitzar el servei de bici pública i 
autobus, altres només l’autobus. És una oportunidad d’or i tenir un transport únic compensat. 

Palma als turistes, és veritiat que no es veia problema a abrir la 
però s’ha d’anar treballant paulatinament; s’ha de diferenciar 

considera que el cost de 24€ del 

manifesta que al nou sistema de bici-
Palma es dona preferència als àntics usuaris i que els nous usuaris que ho volen utilitzar estan en llista 

lista d’espera li varin dir que no la donarien d’alta fins el 

contesta que el dilluns dia 16 de gener de 2023 es començaran a 

contesta que el periode d’inscripció s’obri 
el dilluns dia 16 de gerent tal i com ha dit el regidor, llavors ells han de comprovar si estan empadronats, 

es concedeix el mateix dia que un fa la 
sol·licitud. S’envia un formulari al nou usuari i aquest formulari és el que han d’emplenar i una vegada 
que s’han comprovat les dades quan se li dona l’alta s’envia un correu amb  un pin per poder-se 

manifesta que a mesura que s’incrementa la 
Palma també s’hauria de controalr del tema dels patinets elèctrics, ja que els que 

na, van per on volen, provocant situacions de perill per als vianants 

Per altra banda demana que es pensa fer amb les biciclets antigues del servei de bici-Palma, si es té 

contesta que les bicicletes antigues es repararan i s’enviaran a les 

El Sr. Julian Barranco Carbacho, representant de l’associació de veïns Orson Welles manifesta que els 
cletes van per les voravies i no perls carrils bici amb els problemes i perills que 

contesta que estudis recents diuen que els vianants ara utilitzen els 
litat a gent que abans no la tenia. S’ha de gestionar, estar clar que 

sempre hi ha persones incíviques i també que hi ha d’haver més controls i que els no compleixin les 
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El Sr. Manuel de la Plana Salas, veï de Son Fortesa 
norma que obligui als patinets elèctrics a tenir una assegurança obligatòria.
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
Per ara només hi ha la norma de que han de tenir més de 16 anys per utilitzar
utilització de casc i xaleco. Ara s’estan posant d’acord amb la Federació de Municipis per tal de fer una 
normativa conjunta. Manifesta que per l
d’una assegurança per aquest tipus de vehicle.
 
El Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’A
manteniment del carril bici del C/ Torcuato Luca de Tena perquè pareix un ciclocro
dels patinets elèctrics i les normes que ho reg
usuaris i també creen cert buit de cara la sanció.
 
Per altra banda, en el PMUS es traza el carril bici del carrer de Manacor i vol
Pere Garau i l’extensió de la zona ORA.
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
la platja de Palma, Son Pacs i Son Castelló i Establiments i Can Valero, quan e
es farà a la propera legislatura.
 
Informa també que estan treballant en l’esborrany de l’ordenança de baixes emissions i ampliació de la 
zona d’ORA i hi haurà d’haver conses perque qui gov
 
El Sr. Rafael García Hernández,
si estan prevists els angars per les bicicletes.
 
El regidor de Mobilitat Sostenible
estacions amb batèries. Aquests angars seran per deixar les bicicletes que no són del servei de bici
Palma. 
 
El gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes 
adjudicats i creu que en uns dos mesos podran est
 
El director general adjunt a la 
iniciativa. Es tracta de fomentar l’ús dels transports públic i de que els que venguin darrera no puguin 
tornar enrera el projecte. De totes formes manfiesta que l’èxit depen de la ciutadania. Des de l’oficina 
de la Defensora de la Ciutadania estaran atents aportant la veu de la ciutadania. La digitalització ha 
vingut per quedar-se però no ha de deixar a ningú fora, ja que les persones
no té formació digital tenen problemes per accedir als serveis. Preocupa el mantenir algun sostre 
d’usuaris per el bon funcionament del servei de bici
d’alta i que es sol·licita la còpia del DNI, i s’ha de tenir en compte l’art. 28.3 de la Llei de Procediment 
Administratiu que diu que la documentació que obra en poder de l’Administració no s’ha de requerir.
 
El gerent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes 
Pública sinó una societat i el fet de sol·licitar còpia del DNI és per protegir al ciutadà i comprovar que 
estigui empadronat. 
 
El regidor de Mobilitat Sostenible 
compte els horaris de sobredemanda
atendre el volum de nous usuaris.
 
4.- Precs i Preguntes 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

El Sr. Manuel de la Plana Salas, veï de Son Fortesa manifesta que a la normativa municipal no existeix la 
norma que obligui als patinets elèctrics a tenir una assegurança obligatòria. 

El regidor de Mobilitat Sostenible contesta que la Direcció General de Trànsit encara no ho ha regulat. 
la norma de que han de tenir més de 16 anys per utilitzar

utilització de casc i xaleco. Ara s’estan posant d’acord amb la Federació de Municipis per tal de fer una 
a conjunta. Manifesta que per l’any 2024 hi ha la possibilitat de que la DGT estableixi l’obligació 

d’una assegurança per aquest tipus de vehicle. 

Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau 
del C/ Torcuato Luca de Tena perquè pareix un ciclocro

dels patinets elèctrics i les normes que ho regulen creu que hi ha ambiguïtats i que creen dubtes als 
usuaris i també creen cert buit de cara la sanció. 

Per altra banda, en el PMUS es traza el carril bici del carrer de Manacor i vol 
Pere Garau i l’extensió de la zona ORA. 

El regidor de Mobilitat Sostenible contesta que ara tenen previst el tram del C/ Bover, entre l’aeroport i 
la platja de Palma, Son Pacs i Son Castelló i Establiments i Can Valero, quan e
es farà a la propera legislatura. 

Informa també que estan treballant en l’esborrany de l’ordenança de baixes emissions i ampliació de la 
zona d’ORA i hi haurà d’haver conses perque qui governi a partir de maig ho assumeixi.

Rafael García Hernández, representant de l’Associació de Veïns Rafal –
si estan prevists els angars per les bicicletes. 

egidor de Mobilitat Sostenible contesta que seran 6 angars segurs i s’ubiquen als llocs on hi ha 
tacions amb batèries. Aquests angars seran per deixar les bicicletes que no són del servei de bici

erent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes informa que ja aquests angars ja estan 
adjudicats i creu que en uns dos mesos podran estar habilitats. 

djunt a la Defensora de la Ciutadania vol felicitar a la regidoria de Mobilitat per la 
iniciativa. Es tracta de fomentar l’ús dels transports públic i de que els que venguin darrera no puguin 

De totes formes manfiesta que l’èxit depen de la ciutadania. Des de l’oficina 
de la Defensora de la Ciutadania estaran atents aportant la veu de la ciutadania. La digitalització ha 

se però no ha de deixar a ningú fora, ja que les persones grans o gent que ve de dora i 
no té formació digital tenen problemes per accedir als serveis. Preocupa el mantenir algun sostre 
d’usuaris per el bon funcionament del servei de bici-Palma. Manifesta que ells ha intentat donar

la còpia del DNI, i s’ha de tenir en compte l’art. 28.3 de la Llei de Procediment 
Administratiu que diu que la documentació que obra en poder de l’Administració no s’ha de requerir.

erent de la Societat Municipal d’Aparcaments i Projectes contesta que
Pública sinó una societat i el fet de sol·licitar còpia del DNI és per protegir al ciutadà i comprovar que 

egidor de Mobilitat Sostenible manifesta que s’hauran de plantejar un sostre d’usuaris tenint en 
compte els horaris de sobredemanda i tenint en compte els recursos humans de que disposen per poder 
atendre el volum de nous usuaris. 
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manifesta que a la normativa municipal no existeix la 

contesta que la Direcció General de Trànsit encara no ho ha regulat. 
la norma de que han de tenir més de 16 anys per utilitzar-lo es recomana la 

utilització de casc i xaleco. Ara s’estan posant d’acord amb la Federació de Municipis per tal de fer una 
que la DGT estableixi l’obligació 

ssociació Flipau amb Pere Garau demana que es faci el 
del C/ Torcuato Luca de Tena perquè pareix un ciclocross. Pel que fa al tema 

ulen creu que hi ha ambiguïtats i que creen dubtes als 

 saber si s’abordarà part de 

contesta que ara tenen previst el tram del C/ Bover, entre l’aeroport i 
la platja de Palma, Son Pacs i Son Castelló i Establiments i Can Valero, quan es finalitzi amb això la resta 

Informa també que estan treballant en l’esborrany de l’ordenança de baixes emissions i ampliació de la 
erni a partir de maig ho assumeixi. 

– Vivero  - Es Molí demana 

contesta que seran 6 angars segurs i s’ubiquen als llocs on hi ha 
tacions amb batèries. Aquests angars seran per deixar les bicicletes que no són del servei de bici-

informa que ja aquests angars ja estan 

vol felicitar a la regidoria de Mobilitat per la 
iniciativa. Es tracta de fomentar l’ús dels transports públic i de que els que venguin darrera no puguin 

De totes formes manfiesta que l’èxit depen de la ciutadania. Des de l’oficina 
de la Defensora de la Ciutadania estaran atents aportant la veu de la ciutadania. La digitalització ha 

grans o gent que ve de dora i 
no té formació digital tenen problemes per accedir als serveis. Preocupa el mantenir algun sostre 

Palma. Manifesta que ells ha intentat donar-se 
la còpia del DNI, i s’ha de tenir en compte l’art. 28.3 de la Llei de Procediment 

Administratiu que diu que la documentació que obra en poder de l’Administració no s’ha de requerir. 

contesta que ells no són Administració 
Pública sinó una societat i el fet de sol·licitar còpia del DNI és per protegir al ciutadà i comprovar que 

manifesta que s’hauran de plantejar un sostre d’usuaris tenint en 
i tenint en compte els recursos humans de que disposen per poder 
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El Sr. Julio Cano Gonzalez, representant de l’associació de veïns de Son Cladera 
neteja als barrris i proposa la impartició de cursos de formació a la ciutadania ja que molts no tenen 
concienciació del que es dira al carrer o dels excrements del cans que es dei
al seu carrer hi ha paperes i que la gent no les utilitza, tiren les restes al terra.
 
També vol saber com està el tema del policia de barri i el policia tutor ja que darrerament no el tenen.
 
Exposa també que grups d’adolescen
Son Cladera i la varen destrossar i demana més vigilància policial.
 
El president del districte Llevant 
veïns de la barriada de Son Cladera pel proper dia 24 de gener a les 17.30 h. Pel que fa l’assalt a la 
bugadaria es tracta d’un acte de vandalisme. Per tractar aquest tema hi ha la mesa de convivència, que 
es reuneix cada un o dos mesos i serà millor tractar aquest tema en 
convivència. 
 
El coordinador de districte Llevant 
desembre i a finals del mes de gener n’hi ha una altra de prevista. A la mesa de convivència hi assiteix 
representació de la Policia Nacional i Polica Local, allà es dona compte de les actuacions dutes a terme i 
dels problemes que han sorgit a les barriades.
 
Pel que fa al tema del policia tutor a Son Cladera, el seu era en Pio, però ho varen traslladar a la barriada 
de la Soledat, no obstant ara ha tornat a Son Cladera. A n’aquests moments només hi ha 3 policies de 
barri i hi haurà un temps en que es notarà la seva falta ja que estan formant als nous policies de barri. 
Aquesta tema es tractarà a la mesa de convivència
 
El Sr. Jesús Iglesias Campo, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou 
manifesta aue a la zona verda de Ses Palmeres es varen llevar les herbes i s’han plantat noves plan
però no hi ha cap tipus de manteniment i ja hi torna ha haver herbes i les plantes si no es reguen es 
moriran. Aquesta zona verda està siutada a l’altura del núm. 169 del C/ Aragó. 
 
El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT 
Poveda ho fa l’empresa Acciona i ells el que volen saber és si de l’altra zona verda també es farà carrec 
Acciona o les brigades municipals. Fa falta llevar les branques
volen que se’ls indiqui la programació del manteniment de la zona verda.
 
El president del districte Llevant 
algun contracte. 
 
El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT
i del que s’està pendent és de la modificació del contracte però encara no s’ha fet.
 
Per altra banda manifesta que varen mantenir una reunió amb la regidora de Participació Ciutadana Sra. 
Claudia del Rio pel tema del 
whatsap de que havia posat en marxa una nova licitació i que el 12 de desembre de 2022 finalitzava el 
termini i volia demnar si ha tornat quedar desert o no.
 
Per altra banda pel que fa a la revisió del PGOU, per part del sr. Batle se’ñs va dir que el que es faria era 
explicar a les entitats veïnals la resposta a les al·legacions presentades i el termini de presentació 
d’al·legacions va finalitzar el febrer de 2022 i el cert és que en
acceptar totes les al·legacions. També manifeta que té dubtes de que s’aprovi el PGOU a n’aquest 
mandat. 
 
El tema de la neteja de graffitis no funciona 
al graffiter aquests segueixen fent graffitis.

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

, representant de l’associació de veïns de Son Cladera 
neteja als barrris i proposa la impartició de cursos de formació a la ciutadania ja que molts no tenen 
concienciació del que es dira al carrer o dels excrements del cans que es deixen al carrer. Manifesta que 
al seu carrer hi ha paperes i que la gent no les utilitza, tiren les restes al terra.

També vol saber com està el tema del policia de barri i el policia tutor ja que darrerament no el tenen.

Exposa també que grups d’adolescents de 14 a 15 anys varen assaltar la bugadaria de devora l’IES de 
Son Cladera i la varen destrossar i demana més vigilància policial. 

resident del districte Llevant contesta que tenen una vistia prevista amb EMAYA  i l’associació de 
da de Son Cladera pel proper dia 24 de gener a les 17.30 h. Pel que fa l’assalt a la 

bugadaria es tracta d’un acte de vandalisme. Per tractar aquest tema hi ha la mesa de convivència, que 
es reuneix cada un o dos mesos i serà millor tractar aquest tema en el si de l’esmentada mesa de 

Llevant informa que la darrera mesa de convivència es va fer el mes de 
desembre i a finals del mes de gener n’hi ha una altra de prevista. A la mesa de convivència hi assiteix 

ació de la Policia Nacional i Polica Local, allà es dona compte de les actuacions dutes a terme i 
dels problemes que han sorgit a les barriades. 

Pel que fa al tema del policia tutor a Son Cladera, el seu era en Pio, però ho varen traslladar a la barriada 
de la Soledat, no obstant ara ha tornat a Son Cladera. A n’aquests moments només hi ha 3 policies de 
barri i hi haurà un temps en que es notarà la seva falta ja que estan formant als nous policies de barri. 
Aquesta tema es tractarà a la mesa de convivència. 

Sr. Jesús Iglesias Campo, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou 
manifesta aue a la zona verda de Ses Palmeres es varen llevar les herbes i s’han plantat noves plan
però no hi ha cap tipus de manteniment i ja hi torna ha haver herbes i les plantes si no es reguen es 
moriran. Aquesta zona verda està siutada a l’altura del núm. 169 del C/ Aragó. 

El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT manifesta que el manteniment del parc Pedro 
Poveda ho fa l’empresa Acciona i ells el que volen saber és si de l’altra zona verda també es farà carrec 
Acciona o les brigades municipals. Fa falta llevar les branques tallades, llevar l’herba, etc., en

ue se’ls indiqui la programació del manteniment de la zona verda. 

El president del districte Llevant contesta que miraran si aquesta nova zona verda està inclosas dins 

El Sr. Carlos Aguilar, representant del col·lectiu EMBAT li contesta que no està inclos dins cap contracte 
i del que s’està pendent és de la modificació del contracte però encara no s’ha fet.

Per altra banda manifesta que varen mantenir una reunió amb la regidora de Participació Ciutadana Sra. 
Claudia del Rio pel tema del quiosc-bar del parc de Son Gibert que va quedar desert i els va enviar un 
whatsap de que havia posat en marxa una nova licitació i que el 12 de desembre de 2022 finalitzava el 
termini i volia demnar si ha tornat quedar desert o no. 

fa a la revisió del PGOU, per part del sr. Batle se’ñs va dir que el que es faria era 
explicar a les entitats veïnals la resposta a les al·legacions presentades i el termini de presentació 
d’al·legacions va finalitzar el febrer de 2022 i el cert és que encara no saben res. A Son Sardina els varen 
acceptar totes les al·legacions. També manifeta que té dubtes de que s’aprovi el PGOU a n’aquest 

El tema de la neteja de graffitis no funciona si no es lleven els graffitis ràpid i es dona un senyal evide
al graffiter aquests segueixen fent graffitis. 
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, representant de l’associació de veïns de Son Cladera exposa el tema de la 
neteja als barrris i proposa la impartició de cursos de formació a la ciutadania ja que molts no tenen 

xen al carrer. Manifesta que 
al seu carrer hi ha paperes i que la gent no les utilitza, tiren les restes al terra. 

També vol saber com està el tema del policia de barri i el policia tutor ja que darrerament no el tenen. 

ts de 14 a 15 anys varen assaltar la bugadaria de devora l’IES de 

contesta que tenen una vistia prevista amb EMAYA  i l’associació de 
da de Son Cladera pel proper dia 24 de gener a les 17.30 h. Pel que fa l’assalt a la 

bugadaria es tracta d’un acte de vandalisme. Per tractar aquest tema hi ha la mesa de convivència, que 
el si de l’esmentada mesa de 

informa que la darrera mesa de convivència es va fer el mes de 
desembre i a finals del mes de gener n’hi ha una altra de prevista. A la mesa de convivència hi assiteix 

ació de la Policia Nacional i Polica Local, allà es dona compte de les actuacions dutes a terme i 

Pel que fa al tema del policia tutor a Son Cladera, el seu era en Pio, però ho varen traslladar a la barriada 
de la Soledat, no obstant ara ha tornat a Son Cladera. A n’aquests moments només hi ha 3 policies de 
barri i hi haurà un temps en que es notarà la seva falta ja que estan formant als nous policies de barri. 

Sr. Jesús Iglesias Campo, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou – Ses Palmeres 
manifesta aue a la zona verda de Ses Palmeres es varen llevar les herbes i s’han plantat noves plan tes 
però no hi ha cap tipus de manteniment i ja hi torna ha haver herbes i les plantes si no es reguen es 
moriran. Aquesta zona verda està siutada a l’altura del núm. 169 del C/ Aragó.  

ue el manteniment del parc Pedro 
Poveda ho fa l’empresa Acciona i ells el que volen saber és si de l’altra zona verda també es farà carrec 

tallades, llevar l’herba, etc., en definitiva 

contesta que miraran si aquesta nova zona verda està inclosas dins 

que no està inclos dins cap contracte 
i del que s’està pendent és de la modificació del contracte però encara no s’ha fet. 

Per altra banda manifesta que varen mantenir una reunió amb la regidora de Participació Ciutadana Sra. 
bar del parc de Son Gibert que va quedar desert i els va enviar un 

whatsap de que havia posat en marxa una nova licitació i que el 12 de desembre de 2022 finalitzava el 

fa a la revisió del PGOU, per part del sr. Batle se’ñs va dir que el que es faria era 
explicar a les entitats veïnals la resposta a les al·legacions presentades i el termini de presentació 

cara no saben res. A Son Sardina els varen 
acceptar totes les al·legacions. També manifeta que té dubtes de que s’aprovi el PGOU a n’aquest 

i no es lleven els graffitis ràpid i es dona un senyal evident 
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A la part del darrera de l’escoleta municipal de Son Fuster Nou, en el parc Pedro Poveda hi ha una 
pintada des de fa mesos. Han enviat l’avís a l’oficina antigraffitis d’EMAYA i encara no els han contestat.
 
Finalment reclama el tema de
 
El president del districte Llevant 
parc de Son Gibert i els ho comunicarà.
 
Pel que fa a les al·legacions presentades al PGOU, Urbanisme encara hi està trebalant i demanarà com 
està el tema. 
 
Finalment demana al Sr. Aguilar que faci arribar el tema de la neteja del graffiti darrera l’escoleta 
municipal de Son Fuster Nou a l’oficina del districte Llevant i 
 
El Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’A
Columnes amb C/ Euetam a una zona a on no es pot aparcar hi continuen aparcant. És veritat que ara 
l’Ajuntament ha pintat una retxa groga, però falta alguna cosa més per disuadir a la gent d’aparcar.
 
També manifesta que el parc de nins d’Emilio José Darder està destrossat dona
nins que hi juguen i demana que es facin les oportunes reparacions.
 
Demana una solució a les pintades vandàliques.
 
El Director General Adjunt a la 
la recepció de les peticions pel q
petició i des de l’oficina de la Defensora de la Ciutadania ja se li ha advertit i demana que malgrat no es 
pugui donar cap número de registre al manco enviïn un 
 
El president del districte Llevant 
es demana a les administracions que acreditin el rebut de la petició que fan els veïns, ells vetllen pels 
interessos dels ciutadans. 
 
El Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’A
compareixer a la regidora de Participació Ciutadana, Sra. Claudia del Rio a la propera reunió del Consell 
Territorial. 
 
El president del districte Llevant 
carretera de Manacor que es farà el proper dijous dia 12 de gener de 2023 a les 12.00 h.
 
 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, 
 
La secretaria delegada, 
    
 
Maria Mestre Quetglas. 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

A la part del darrera de l’escoleta municipal de Son Fuster Nou, en el parc Pedro Poveda hi ha una 
pintada des de fa mesos. Han enviat l’avís a l’oficina antigraffitis d’EMAYA i encara no els han contestat.

Finalment reclama el tema del pont del camí de Can Mallol sobre la vía fèrria.

El president del districte Llevant  diu que demana com es troba el tema de la licitació del quiosc
parc de Son Gibert i els ho comunicarà. 

ons presentades al PGOU, Urbanisme encara hi està trebalant i demanarà com 

Finalment demana al Sr. Aguilar que faci arribar el tema de la neteja del graffiti darrera l’escoleta 
municipal de Son Fuster Nou a l’oficina del districte Llevant i ells faran la reclamació oportuna.

Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau manifesta que a la pl de les 
a una zona a on no es pot aparcar hi continuen aparcant. És veritat que ara 

l’Ajuntament ha pintat una retxa groga, però falta alguna cosa més per disuadir a la gent d’aparcar.

També manifesta que el parc de nins d’Emilio José Darder està destrossat dona
nins que hi juguen i demana que es facin les oportunes reparacions. 

Demana una solució a les pintades vandàliques. 

El Director General Adjunt a la Defensora de la Ciutadania manifesta que EMAYA no només  no justifica 
de les peticions pel que fa a les pintades de graffitis sinó que ho fa amb qualsevol tipus de 

petició i des de l’oficina de la Defensora de la Ciutadania ja se li ha advertit i demana que malgrat no es 
pugui donar cap número de registre al manco enviïn un correu confirmant la recepció.

El president del districte Llevant  manifesta que des de l’oficina de la Defensora de la Ciutadania sempre 
es demana a les administracions que acreditin el rebut de la petició que fan els veïns, ells vetllen pels 

Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau reclama que es torni a convidar a 
compareixer a la regidora de Participació Ciutadana, Sra. Claudia del Rio a la propera reunió del Consell 

districte Llevant  convida als veïns la inauguració de la nova estació de bici
carretera de Manacor que es farà el proper dijous dia 12 de gener de 2023 a les 12.00 h.

sident aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta.

   Vist i plau 
   el president, 

   Daniel Oliveira de Souza
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A la part del darrera de l’escoleta municipal de Son Fuster Nou, en el parc Pedro Poveda hi ha una 
pintada des de fa mesos. Han enviat l’avís a l’oficina antigraffitis d’EMAYA i encara no els han contestat. 

. 

diu que demana com es troba el tema de la licitació del quiosc-bar del 

ons presentades al PGOU, Urbanisme encara hi està trebalant i demanarà com 

Finalment demana al Sr. Aguilar que faci arribar el tema de la neteja del graffiti darrera l’escoleta 
ells faran la reclamació oportuna. 

manifesta que a la pl de les 
a una zona a on no es pot aparcar hi continuen aparcant. És veritat que ara 

l’Ajuntament ha pintat una retxa groga, però falta alguna cosa més per disuadir a la gent d’aparcar. 

També manifesta que el parc de nins d’Emilio José Darder està destrossat donada l’elevada densitat de 

manifesta que EMAYA no només  no justifica 
is sinó que ho fa amb qualsevol tipus de 

petició i des de l’oficina de la Defensora de la Ciutadania ja se li ha advertit i demana que malgrat no es 
correu confirmant la recepció. 

manifesta que des de l’oficina de la Defensora de la Ciutadania sempre 
es demana a les administracions que acreditin el rebut de la petició que fan els veïns, ells vetllen pels 

reclama que es torni a convidar a 
compareixer a la regidora de Participació Ciutadana, Sra. Claudia del Rio a la propera reunió del Consell 

convida als veïns la inauguració de la nova estació de bici-Palma a la 
carretera de Manacor que es farà el proper dijous dia 12 de gener de 2023 a les 12.00 h. 

estenc aquesta acta. 

Daniel Oliveira de Souza  
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